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STOCKHOLMS IDROTTSNÄMND PROTOKOLL NR. 8/2015   § 109-120 
 

Tid: Tisdagen den 20 oktober  kl. 17.30–17:45 

Plats: Stora kollegiesalen, stadshuset 

 

Justerat : 2015-10-23 
 

 

Emilia Bjuggren  Bo Sundin 

    

     

   

Ledamöter:  Erik Odenlid 

Emilia Bjuggren (S) ordförande   Nämndsekreterare 

Bo Sundin (M) vice ordförande 

Josefin Salminen (S) 

Emil Johansson (S) 

Anders Lindell (MP) 

Pontus Holmgren (MP) 

Sophia Granswed (M) 

Billy Östh (M) 

Daniele Fava (FP) 

Mikael Valier (KD) 

Ersättare: 
Joseph Zamani (S) 

Alexandra Sjölin Falk (MP) 

Mia Ternlund (V) 

Andreas Berglöf (M) 

Birgitta Persson (M) 

Annelie Stiglund (M) 

Mathias Mellgren (C)  

Personalrepresentanter: 
Linda Runcrantz (Kommunal)  

Loa Bienen (Vision)  

Tjänstemän: 
Olof Öhman förvaltningschef, Carina Braun avdelningschef, Robert Sköld avdelningschef,  

Susanne Olsson enhetschef, Erik Odenlid nämndsekreterare och Lennart Öström 

administratör  

Arbetsmarknads och idrottsroteln 
Erik Hallonsten Wikström borgarrådssekreterare 

Förhinder 
Leo Ahmed (V) 

Jenny Schöldin (S) 

Mariana Moreira Duarte (MP) 

Richard Bengtsson (FP) 

 
 
 
Ärenden med personalrepresentation 
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§ 109 
Fastställande av dagordningen 
 

BESLUT 
Idrottsnämnden beslutar fastställa dagordningen.  

 

 

§ 110 
Anmälan av justerat protokoll 
 

BESLUT 
Idrottsnämnden beslutar 

 

Idrottsnämnden godkänner anmälan av protokoll nr 7/2015 från nämndens sammanträde 

2015-09-22 som justerats 2015-09-25 

 

 

§ 111 
Justering av dagens protokoll 
 

BESLUT 
Idrottsnämnden beslutar 

 

Ordföranden Emilia Bjuggren (S) utses att justera dagens protokoll tillsammans med vice 

ordföranden Bo Sundin. Som justeringsdag utses fredag den 23 oktober. 

 

 

§ 112 
Anmälan av delegationsbeslut 
 

BESLUT 
Idrottsnämnden beslutar 

 

Anmälningarna läggs till handlingarna.  

 

Anmälan gjordes av: 
 

Beslut fattade enligt delegation  
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§ 113 
Övriga anmälningsärenden 
 
BESLUT 
Idrottsnämnden beslutar följande: 

 

Anmälningarna läggs till handlingarna.  

 

Anmälan gjordes av: 

 

A. Konstgräs på Herrängens bollplan – likalydande skrivelse från 20 personer, dnr 

03.01/902/2015. 

B. Träd på idrottsanläggningen Ängby IP – Skrivelse från Klas Elm, dnr 02.06.01/725/2015. 

C. Enskede IP – skrivelse från Hammarby IF Friidrottsförening, dnr 02.06.01.07/1050/2015. 

 
 

Framlagda förslag till beslut 
Emilia Bjuggren (S) yrkar att anmälningarna läggs till handlingarna. 

Beslutsgång 
Ordföranden yrkar att anmälningarna läggs till handlingarna och finner att idrottsnämnden 

beslutar enligt ordförandens förslag till beslut. 
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§ 114 

Månadsrapport september 2015.  
Dnr 01.02/308/2015 

BESLUT 

 
Uppföljningen av ekonomi och verksamhet godkänns. 

 

Ärendet 
Förvaltningens månadsprognos per september grundar sig på tertialrapport 2, kända 

förändringar samt utfall till och med september. Ekonomienheten har haft 

budgetgenomgångar med samtliga enheter i samband med tertialrapport 2.  

 

Ett överskott om 15,9 mnkr efter resultatdisposition redovisas jämfört med budget. Överskot-

tet avser minskade hyreskostnader till fastighetsnämnden. I resultatet ingår en resultatdispo-

sition på 3,4 mnkr, vilket motsvaras av planerat uttag ur resultatfonden. Enheten Idrottsplatser 

i västerort upphörde som intraprenad vid årsskiftet och resultatfonden övergår därmed till 

nämnden 2015. 

 

Redovisad årsprognos innehåller ingen förändring jämfört med prognosen i tertialrapport 2.  

 

Totala intäkter från försäljning av årskort, halvårskort och engångskort under perioden 

januari-september har minskat med  

5,4 mnkr (7,1 procent) jämfört med motsvarande period 2014. Sålda års- och halvårskort till 

och med maj har minskat med  

2 344 kort 2015, vilket innebär en minskning med 10,1 procent. 

 

Nämndens budget för investeringar uppgår till totalt 48,4 mnkr under 2015. Ingen avvikelse 

beräknas i nuläget för utgifter.  

 

Årsprognosen för driftbudgeten inrymmer osäkerhet avseende energikostnadsutvecklingen 

och intäktsutvecklingen under året, främst avseende sim- och idrottshallarna.  

 

I tjänsteutlåtandet lämnas kommentarer till förvaltningens resultat, fördelat på drift och 

investeringar. 

Förvaltningens förslag till beslut  
 

Se under rubriken BESLUT. 

Framlagda förslag till beslut 
Emilia Bjuggren (S) yrkar bifall till förvaltningens förslag till beslut. 

 

Beslutsgång 
Idrottsnämnden beslutar enligt förvaltningens förslag till beslut. 
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Särskilt uttalande 
Bo Sundin (M), Daniele Fava (FP), Mikael Valier (KD) samt Mathias Mellgren (C) lämnar 

särskilt uttalande enligt följande: Vi har under lång tid sett hur intäkterna för stadens sim- och 

idrotthallar minskar, månadsrapporten för september är inget undantag. Trots att 

idrottsförvaltningen i år genomfört en omfattande marknadsföringskampanj av våra 

anläggningar och träningskort så ligger intäkterna två procent lägre jämfört med motsvarande 

period förra året.  Kollar man på träningskort där all träning (inkl gym och gruppträning) 

ingår är minskningen så mycket som fyra procent jämfört med samma period förra året.  

 

Vi ser ett tydligt samband mellan det svalnande intresset för kommunala gymkort och ökad 

konkurrens av väldigt många nya kommersiella gym runt om i hela staden. För oss är detta ett 

tecken på att de kommunala gymmen spelat ut sin roll och att idrottsnämnden successivt, 

genom driftsupphandlingar, bör avveckla sina gymverksamheter. Vår uppfattning är att 

kommunen inte ska konkurrera på kommersiellt välfungerande marknader. Vi anser att de 

pengar som idrottsnämnden nu lägger på att täcka intäktsbortfallen på gymverksamheten 

istället bör investeras i idrottsnämndens kärnverksamhet - nämligen på barn-, ungdoms- och 

breddidrotten.  

 

§ 115 

Sportotek - för att alla ska kunna idrotta  -                                              
Remiss från kommunstyrelsen av motion (2015:38) 
Dnr 04.01/424/2015  

 

BESLUT 

 
Som svar på remissen hänvisar idrottsnämnden till förvaltningens tjänsteutlåtande. 

Ärendet 
Richard Bengtsson (FP) har lämnat in en motion om sportotek till kommunfullmäktige. I den 

föreslår han att idrottsnämnden får i uppdrag att utreda förutsättningarna för ett samarbete 

mellan idrottsnämnden, föreningar och näringsliv i syfte att bygga upp ett sportotek.  

 

Förvaltningen menar att det skulle kunna vara ett sätt att minska föräldrars kostnader för 

barnens idrottande. Ett par konkreta exempel på låneverksamhet redovisas. Där har föreningar 

varit drivande och förvaltningen föreslår därför att sportotek ska kunna genomföras i 

föreningsregi med det stöd av förvaltningen som är lämpligt. 

 

Förvaltningens förslag till beslut  
 

Se under rubriken BESLUT. 

Framlagda förslag till beslut 
Emilia Bjuggren (S) yrkar bifall till förvaltningens förslag till beslut. 

Daniele Fava (FP) yrkar bifall till folkpartiets förslag till beslut  

 

Att tillstyrka motionen 

 

- Att därutöver anföra följande 
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Vi välkomnar det positiva mottagande som vår motion får i förvaltningens svar. Av vad som 

framkommer i svaret framstår det dock som att förutsättningarna för ett samarbete mellan 

idrottsnämnden, föreningar och näringsliv i syfte att bygga upp sportotek borde utredas 

ytterligare. 

 

Som redovisas i förvaltningens svar är det en icke oansenlig andel av barn och ungdomar som 

inte kan delta i föreningsidrotten p.g.a. ekonomiska skäl .I de två exempel som tas upp i svaret 

nämns att försöksverksamheten enbart innefattat enskilda idrotter. Detta talar för att det finns 

ett behov av sportotek. Att fler barn skulle kunna ta del av idrotts- och fritidsaktiviteter utan 

att begränsas av familjens ekonomiska situation skulle främja jämlika livschanser för alla barn 

och unga i Stockholm. 

 

Detta i kombination med att motionens krav ligger i linje med flera av kommunfullmäktiges 

fastställda mål talar för att tillstyrka motionen. 

 

 

Beslutsgång 
 

Ordföranden ställer de framlagda förslagen mot varandra och finner att idrottsnämnden 

beslutar enligt förvaltningens förslag till beslut. 

 

Reservation 
Daniele Fava (FP) reserverar sig mot beslutet till förmån för sitt förslag till beslut. 

 

Särskilt uttalande 
Bo Sundin (M) lämnar särskilt uttalande enligt följande som Mathias Mellgren (C)  

ansluter sig till: 

 Moderaterna anser att alla barn bör ha likvärdiga möjligheter att utöva idrott. Tyvärr har inte 

alla barn och unga möjligheter att idrotta då detta medför kostnader för utrustning, 

medlemsavgifter och resor. För att minska kostnader för barns idrottande skulle en 

organisation för att samla in och distribuera/låna ut idrottsutrustningar som till exempel ett 

”Sportotek” möjliggöra detta. Moderaterna anser dock inte att detta nödvändigtvis måste vara 

en kommunal uppgift.  Vi skulle välkomna att en extern aktör ville genomföra detta 

 

TV4 har för några veckor sedan startat upp projekt i Stockholm och 4 andra kommuner, 

liknande Sportotek, under rubriken ”GeBortTillSport”. De samarbetar med organisationen 

folkspel som administrerar och distribuerar idrottsutrustningar genom idrottsföreningar till 

barn och ungdomar. 
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§ 116 

Ansökan om idrottsbonus 
Dnr 04.01/1030/2015 

 

 

BESLUT 
 

Nämnden beviljar 30 000 kr för år 2015, 140 000 kr för år 2016 och 140 000 kr för år 2017 

för projektet JAG KAN VARA MED till Mälarhöjdens IK Fotboll (MIK).  

 

 

Ärendet 
Mälarhöjdens IK Fotboll (MIK) ansöker om idrottsbonus för projektet JAG KAN VARA 

MED som syftar till att nå låg- eller icke fysiskt aktiva barn och unga med intellektuell 

funktionsnedsättning samt att ta fram individuella utvecklingsplaner för dessa. Föreningen 

ansöker om 30 000 kr för år 2015, 140 000 kr för år 2016 och 140 000 kr för år 2017. 

Förvaltningen anser att det finns två metoder i detta projekt som inte har provats innan. Dels 

att bedriva verksamheten på skolan på eftermiddagar efter skoltid, dels att göra individuella 

utvecklingsplaner. Förvaltningen föreslår att nämnden beviljar ansökan.  

Förvaltningens förslag till beslut  
 

Se under rubriken BESLUT. 

 

Framlagda förslag till beslut 
Emilia Bjuggren (S) yrkar bifall till förvaltningens förslag till beslut. 

 

Beslutsgång 
Idrottsnämnden beslutar enligt förvaltningens förslag till beslut. 
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§ 117 

Ansökan om idrottsbonus 
Dnr 04.01/2015/1033 

 

 

BESLUT 
 

Nämnden beviljar ansökan om idrottsbonus från Rågsveds IF om 220 000 kr för år 1, 260 

000 kr för år 2 och 260 000 kr för år 3 för projektet Tjejerna i Rågsved.  

 

 

Ärendet 
 

Rågsveds IF ansöker om idrottsbonus för projektet ”Tjejerna i Rågsved” med målet att nå 

minst 45 fysiskt inaktiva tjejer i åldrarna 13-20 år med utländsk bakgrund, som väljer att 

kontinuerligt delta i projektets verksamhet enligt bilaga. Föreningen ansöker om 220 000 kr 

för år 1, 260 000 kr för år 2 och 260 000 kr för år 3 med start 2015-11-01 och slut 2018-10-

31.  

Förvaltningen anser att projektet är väl genomarbetat och har förutsättningar att nå sina mål. 

Förvaltningen föreslår att nämnden beviljar ansökan.  

 

Förvaltningens förslag till beslut  
 

Se under rubriken BESLUT. 

 

Framlagda förslag till beslut 
Emilia Bjuggren (S) yrkar bifall till förvaltningens förslag till beslut. 

 

Beslutsgång 
Idrottsnämnden beslutar enligt förvaltningens förslag till beslut. 
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§ 118 

Gymverksamheten i Åkeshovs sim- och idrottshall                                                                       
Svar på skrivelse från Sophia Granswed  m fl. (M), Daniele Fava (FP), 
Mikael Valier (KD) och Mathias Mellgren (C) 
Dnr 01.02/724/2015 

 

 
BESLUT 
 

Som svar på skrivelsen hänvisar idrottsnämnden till förvaltningens tjänsteutlåtande 

 

 

Ärendet 
 

Sophia Granswed  m.fl. (M), Daniele Fava (FP), Mikael Valier (KD) och Mathias Mellgren 

(C) tar i en skrivelse upp möjligheten att lägga ut stadens gymverksamheter på entreprenad. 

Skrivelsen bifogas. Skribenterna framhåller att kommunen inte ska konkurrera på kom-

mersiellt fungerande marknader och nämner bland annat Åkeshovs sim- och idrottshall, där en 

omfattande renovering nu har påbörjats, som en lämplig anläggning att upphandla 

gymverksamheten. I skrivelsen ställs följande frågor: 

1. Finns det några planer på att upphandla gymverksamheten i Åkeshovs sim- och 

idrottshall inför det att anläggningen åter tas i drift? 

2. Finns det några planer på att upphandla gymverksamheten i någon av de andra sim- 

och idrottshallarna som står inför omfattande renoveringar de närmaste åren? 

 

Förvaltningens förslag till beslut  
 

Se under rubriken BESLUT. 

 

Framlagda förslag till beslut 
Emilia Bjuggren (S) yrkar att ärendet behandlas idag.  

Bo Sundin (M) yrkar bifall till alliansens (M), (FP), (KD) förslag till beslut enligt följande: 

 

Att återremittera ärendet  

 

därutöver anföra  

 

Vi är inte nöjda med det svar vi har fått och vi anser att en skrivelse i den omfattningen 

förtjänar ett seriöst svar. Vi önskar ett mer utförligt svar om vilka möjligheter som rent 

praktiskt finns vad gäller upphandlingar och hur man i så fall skulle kunna lösa samarbete 

mellan kommunala och privata aktörer inom ramen för en och samma anläggning.  
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Den rödgrönrosa majoriteten visar återigen att man inte tar frågan om stadens 

gymverksamheter på allvar. Trots att såväl tertialrapport 2 för 2015 som den senaste 

månadsrapporten för september 2015 visar på sjunkande intäkter för sim- och idrottshallarna, 

vilket kan härledas till minskad efterfrågan på gym- och gruppträning, så envisas majoriteten 

med att behålla gymverksamheterna i kommunal regi. Anledningen till att intäkterna viker är 

för att konkurrensen på gym ökar, även i ytterstaden. Bland de gymverksamheter som 

etablerat sig så finns det både de som är billigare än kommunen och dels de som har andra 

kvaliteter som kommunen inte kan konkurrera med.   

 

I (S)-styrda Sundbyberg har man hittat en bra lösning där en privat aktör driver 

gymverksamheten och kommunen driver baddelen. Samtidigt har man också lyckats hitta en 

bra överenskommelse där man samsas om ytorna och där det går att kombinera de två 

verksamheterna för de som tränar på anläggningen. Givet det svar vi nu har fått kan vi inte 

tolka det på något annat sätt än att majoriteten ser ett egenvärde i att driva kommunala gym, 

oavsett hur mycket det kostar eller oavsett vilka underskott verksamheterna går med. Vi ser 

istället att idrottsnämnden har en chans att skapa någonting riktigt bra på Åkeshov sim- och 

idrottshall som kommer alla stockholmare till del samtidigt som nämnden kan fokusera 

resurserna på barn-, ungdoms- och breddidrotten istället för att täcka upp för de svarta 

budgethål som majoriteten nu drar på sig tack vare minskade intäkter på gymsidan. 

 

Vi är dock inte nöjda med svaret och vill därför att idrottsförvaltningen återkommer med ett 

mer omfattande svar på vår skrivelse och möjligheterna att upphandla alternativt lägga ut 

driften av gymverksamheten i Åkeshov sim- och idrottshall. 

 

Ersättaryttrande  
Mathias Mellgren (C) anmäler följande ersättaryttrande:  

Om jag hade haft rösträtt så hade jag anslutit mig till Moderaternas, Folkpartiet liberalernas 

och kristdemokraternas förslag till beslut. 

 

Emilia Bjuggren (S) yrkar därefter bifall till förvaltningens förslag till beslut. 

 

 

Beslutsgång 
Ordföranden ställer de framlagda förslagen mot varandra och idrottsnämnden beslutar att ta 

beslut i ärendet idag enligt ordförande Emilia Bjuggren (S), Anders Lindell (MP) samt Leo 

Ahmeds (V) förslag till beslut. 

 

Därefter beslutar Idrottsnämnden enligt förvaltningens förslag till beslut. 

 

Reservation 
Bo Sundin (M), Daniele Fava (FP) samt Mikael Valier (KD) reserverar sig mot beslutet till 

förmån för sitt förslag till beslut. 
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§ 119 

Fyllnadsval till funktionshindersrådet 
Dnr 01.03/1045/2015 

 

 
BESLUT 
 

Susanne Qwist, hemmaförening DHR – Delaktighet, Handlingskraft, Rörelsefrihet -

Stockholm, väljs som ledamot i idrottsnämndens och Stockholm Globe Arena Fastigheter 

AB:s gemensamma råd för funktionshinderfrågor under pågående period 2015-2018. Hon 

ersätter Therese Rudolfsson som avsagt sig uppdraget 2015-09-22. 
 

 

Ärendet 
 

Therese Rudolfsson, DHR har avsagt sig sin plats i det gemensamma rådet för idrottsnämnden 

och Stockholm Globe Arena Fastighets AB. HSO (Handikappföreningarnas samarbetsorgan i 

Stockholms Stad) har istället för henne nominerat Susanne Qwist för perioden 2015-2018. 

 

Förvaltningens förslag till beslut  
 

Se under rubriken BESLUT. 

 

Framlagda förslag till beslut 
Emilia Bjuggren (S) yrkar bifall till förvaltningens förslag till beslut. 

 

Beslutsgång 
Idrottsnämnden beslutar enligt förvaltningens förslag till beslut. 
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§ 120 
Information och övriga frågor  
 
Bo Sundin (M) anmälde en skrivelse om ”Ett nytt arenatänk på väg att slå igenom – mer 

spontanidrottsytor” från (M), (FP), (KD) och (C) samt yrkade att skrivelsen tillställs 

förvaltningen för beredning. 
  
 

A. Skrivelse Ett nytt arenatänk på väg att slå igenom - mer Spontanidrottsytor 

 

 

Beslut  
 
Idrottsnämnden beslöt att ge förvaltningen i uppdrag att bereda skrivelsen. 

 

§ 120 A. Ett nytt arenatänk på väg att slå igenom - mer Spontanidrottsytor 

I takt med att Stockholm växer ökar också efterfrågan på idrottsanläggningar. Behovet av nya 

anläggningar är stort samtidigt som investeringsbudgeten för idrottsinvesteringar är 

begränsad. Det är därför viktigt att idrottsnämnden undersöker kostnadseffektiva lösningar 

som dessutom kan inspirera fler till att börja idrotta. Det är också viktigt att anläggningarna 

ska passa en majoritet av stockholmarna eftersom det främsta syftet med våra anläggningar är, 

och ska vara, att tillgodose breddidrottens behov. 

Idrottsnämndens mål är att fler stockholmare ska bli fysiskt aktiva. Framför allt är det 

angeläget att barn och ungdomar får möjlighet att röra på sig. För att få till stånd flera och 

billigare idrottsytor bör vi även tänka nytt.  I Älvkarleby kommun i Uppland visade man 

nyligen att det är möjligt att bygga funktionella multisportanläggningar till en relativt låg 

kostnad och på ytor som idag inte används effektivt, t ex uterinkar eller andra hårdgjorda ytor.
 

1
 Inom ramen för projektet näridrottsplatsen och framtidens idrottsplats lyckades Älvkarleby 

kommun, med hjälp av Allmänna arvsfonden, skapa en aktivitetsyta som rymmer såväl 

fotboll, handboll, basket och innebandy som för inlinehockey, roller derby, skateboard och 

BMX. Syftet är att genom att erbjuda flera funktioner också kunna locka nya målgrupper. 

Tanken är att det ska rymmas både organiserad idrott och spontanidrott på ytan vilket också 

ger utrymme för nya målgrupper att ta del av idrotten. Kostnaden för projektet var samtidigt 

begränsat till några få miljoner kronor.  

Vi bedömer att detta vore både möjligt och önskvärt att genomföra i Stockholm samtidigt som 

nyttan borde vara stor. Vi vill därför gärna att idrottsförvaltningen, med projektet i Älvkarleby 

som förebild, tittar på möjligheterna att genomföra ett liknande projekt i Stockholms stad.  

 

 

                                                 
1
 http://www.arvsfonden.se/projekt/framtidens-idrottsplats-alvkarleby-kommun  

http://www.arvsfonden.se/projekt/framtidens-idrottsplats-alvkarleby-kommun
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Med anledning av ovan önskar vi svar på följande frågor:  

1. På vilka platser är möjliga för att genomföra projektet på?  

2. Vad skulle det kosta att anlägga liknande anläggningar i Stockholms stad?  

3. Har förvaltningen någon kontakt med Älvkarleby kring dessa frågor?  

 

 

Stockholm 20 oktober 2015 

 

 

 

Bo Sundin m.fl. (M)    Daniele Fava m.fl. (FP)  

 

 

 

Mikael Valier (KD)   Mathias Mellgren (C) 

 

----------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

 

 

Bo Sundin (M) anmälde en skrivelse om idrottsbonusen från (M), (FP), (KD) och (C) 

samt yrkade att skrivelsen tillställs förvaltningen för beredning. 
  
 

B. Skrivelse - Skrivelse om idrottsbonusen 

 

 

Beslut  
 
Idrottsnämnden beslöt att ge förvaltningen i uppdrag att bereda skrivelsen. 

 

§ 120 B. - Skrivelse om idrottsbonusen 
 

I samband med budget 2012 infördes den så kallade idrottsbonusen inom ramen för 

idrottsnämnden. Idrottonusen var en del i paketet med att ta fram ett nytt idrottspolitiskt 

program med fokus på folkhälsa och breddidrott. Idrottsbonusen, liksom det idrottspolitiska 

programmet, syftade till att få fler stockholmare att börja idrotta.  

 

Sedan bonusen infördes våren 2012 har ett 30-tal föreningar sökt och beviljats idrottsbonus. 

Det tycker vi är positivt samtidigt som vi har noterat att det i huvudsak är större föreningar 

som söker idrottsbonus och ofta påminner de verksamheter som beviljas idrottsbonus om 

varandra när det kommer till vilka aktiviteter och tillvägagångssätt som tillämpas.  

 

2013 gjorde företaget Sweco, på uppdrag av idrottsnämnden, en oberoende utvärdering av 

idrottsbonusen. Resultatet visade att vissa projekt varit mer framgångsrika än andra samt att 

många verksamheter hade haft svårt att nå nya målgrupper att börja idrotta utan de som hade 

nåtts var på något sätt redan fysiskt inaktiva och såg idrottsbonusverksamheterna som ett bra 

komplement till detta.  
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Utifrån detta anser vi att det kan finnas en poäng i att försöka bredda aktiviteterna som 

erbjuds inom ramen för idrottsbonusen. För att göra det tror vi att det är viktigt att fler 

föreningar söker idrottsbonusen.  

 

Med anledning av detta önskar vi svar på följande frågor:  

 

1. Hur arbetar idrottförvaltningen med att öka kännedomen om möjligheten att söka 

idrottsbonus?  

2. Vilka informationsinsatser har idrottsförvaltningen för att nå ut till fler föreningar med 

information om idrottsbonusen?  

 

 

Stockholm 20 oktober 2015 

 

 

 

Bo Sundin m.fl. (M)    Daniele Fava m.fl. (FP)  

  

 

 

Mikael Valier (KD)    Mathias Mellgren (C) 

------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

 

 

 

Bo Sundin (M) anmälde en skrivelse om nyttjandet av Stockholms Stadion från (M), (FP), 

(KD) och (C) samt yrkade att skrivelsen tillställs förvaltningen för beredning. 
  
 

C. Skrivelse - Skrivelse om nyttjandet av Stockholms Stadion 

 

 

Beslut  
 
Idrottsnämnden beslöt att ge förvaltningen i uppdrag att bereda skrivelsen. 

 

§ 120 C. Skrivelse om nyttjandet av Stockholms stadion  
 

I oktober 2011 lämnade Alliansens in en gemensam skrivelse med uppdrag till 

idrottsförvaltningen om att öka antalet evenemang på Stockholms stadion i syfte att öka 

intäkterna när Djurgårdens IF Fotboll herrar lämnade Stadion för Tele 2 arena sommaren 

2013.  

 

Stockholms stadion är en klassisk idrottsarena med gamla anor och minnesvärda 

idrottögonblick, samtidigt är det också en arena med enorm potential för såväl breddidrott och 

idrottsutövande som för större evenemang. Stockholms stad har de senaste åren investerat 

tiotals miljoner i att renovera upp anläggningen och den är idag i gott skick. Därmed ser vi 
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också att detta är en arena som har enorm potential för föreningsverksamhet, spontanidrott 

men även för större idrotts- och kulturevent som kan generera hyresintäkter.  

 

Dessvärre är nyttjandet av anläggningen begränsad, vilket innebär att anläggningen idag 

genererar driftkostnader som måste finansieras inom ram samtidigt som kostnaderna 

överskrider intäkterna. I praktiken innebär det att pengar som idrottsnämnden skulle kunna 

investera i kärnverksamheten istället går till att betala hyror för tomställda lokaler.  

 

Det tycker vi är olyckligt utifrån flera aspekter – dels eftersom Stadion förtjänar ett bättre 

nyttjande samtidigt som skattebetalarna förtjänar valuta och effektivitet för sina skattepengar.  

Med anledning av detta önskar vi svar på följande frågor:  

 

1. Hur ser beläggningen ut på Stockholms Stadion idag?  

2. I vilken utsträckning används arenan för bredd- och spontanidrott? 

3. Hur arbetar idrottsförvaltningen med att öka antalet evenemang och i förlängningen 

intäkter  

 

 

Stockholm 20 oktober 2015 

 

 

  

Bo Sundin m.fl. (M)    Daniele Fava m.fl. (FP)  

    

 

Mikael Valier (KD)    Mathias Mellgren (C) 

------------------------------------------------------------------------------------------------------------ 

 

Bo Sundin (M) anmälde en skrivelse om tillgång till stadens gymnastiksalar från (M), 

(FP), (KD) och (C) samt yrkade att skrivelsen tillställs förvaltningen för beredning. 
  
 

D. Skrivelse - Skrivelse om tillgång till stadens gymnastiksalar 

 

 

Beslut  
 
Idrottsnämnden beslöt att ge förvaltningen i uppdrag att bereda skrivelsen. 

 

§ 120 D. Skrivelse om tillgång till staden gymnastiksalar  
 

Under föregående mandatperiod påbörjade Alliansen arbetet med att öppna upp fler 

gymnastiksalar för föreningsidrotten utanför skoltiden. Tack vare installation av nya 

låssystem lyckades idrottsnämnden komma in i några nya hallar samtidigt och samtidigt öka 

tillgängligheten för föreningsindrotten i andra skolor. Det är positivt men vi nådde långt ifrån 

dit vi ville nå, nämligen att alla skolidrottshallar ska vara tillgängliga för föreningsidrotten 

utanför skoltid.  
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Skolorna och skolidrottslokalerna ska ses som en gemensam resurs för hela staden. 

Skolidrottslokalerna kan och bör fungera som ett komplement till de fullstora hallarna och 

motionsrummen då det finns många idrotter och verksamheter som inte kräver särskilda mått 

eller andra specialanpassningar. Det i sin tur kan avlasta de fullstora hallarna och möjliggöra 

för fler stockholmare att kunna idrotta.  

 

Även den rödgrönrosa majoriteten har haft höga ambitioner när det gäller att tillgängliggöra 

skollokalerna för idrottsföreningarna. Än har idrottsnämnden inte fått någon återkoppling på 

hur arbetet med att öppna upp skolgymnastikhallar har fortlöpt och med anledning av detta 

önskar vi svar på följande frågor:  

 

1. Har idrottsförvaltningen lyckats komma in i ytterligare någon skolidrottshall i 

Stockholms stad? Om ja, vilken/vilka?  

2. Hur arbetar förvaltningen med att få tillgång till fler skolidrottshallar?  

3. Hur ser samarbetet ut med andra berörda förvaltningar och bolag inom staden?  

4. Gör idrottsförvaltningen någon uppföljning av hur bokade lokaler utnyttjas av 

föreningarna? 

 

 

Stockholm 20 oktober 2015 

 

Bo Sundin m.fl. (M)    Daniele Fava m.fl. (FP)  

 

Mikael Valier (KD)   Mathias Mellgren (C) 

 

--------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

E. Information från förvaltningen 
 

Studiebesök 29 oktober 

 

Förvaltningschef Olof Öhman påminde om nämndens och funktionshindersrådets  

studiebesök kommande torsdag den 29 oktober på förmiddagen.  

 

Invigning av Vintervikshallen söndag den 25 oktober 

 

Olof Öhman informerade om den invigning som kommer att ske av Vintervikshallen.  

Invigningen startar 11:30 och ordförande Emilia Bjuggren ”klipper bandet” klockan  

12:15. 

 

Förslag till budget 

 

Olof Öhman informerade om det förslag till budget som kommit. 

Bl.a. om det uppdrag om att se över gränsdragningen mellan Fastighetskontoret och  

Idrottsförvaltningen.  

------------------------------------------------------------------------------------------------------ 

 

Då inga övriga frågor förelåg avslutade ordföranden Emilia Bjuggren (S)  

sammanträdet kl.17:45 


